
RDŻ/10/02/2022              Gliwice, dnia 11.10.2022 r.

Protokół posiedzenia
Rady Dzielnicy Żerniki

kadencji 2019-2024
w dniu 11 października 2022 r., godz. 18.30

Przewodniczący Rady Dzielnicy  Kajetan Gornig  otworzył posiedzenie Rady Dzielnicy Żerniki, powitał ze-
branych członków Rady Dzielnicy, stwierdził prawomocność obrad (obecnych było 11 członków Rady Dzielnicy)
i zaproponował przyjęcie następującego porządku obrad: 

1. Informacja Zarządu o wydarzeniach, które miały miejsce  pomiędzy posiedzeniami Rady. 

2. Informacja na temat budżetu Rady Dzielnicy

3. Sprawy nowe

4. Wolne wnioski

5. Spotkanie z przedstawicielami Straży Miejskiej

6. Zamknięcie zebrania.

Nie zgłoszono uwag do zaproponowanego porządku obrad.

Ad 1)  Informacja Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy.

➢ Przewodniczący Zarządu ponowił pismo do ZDM-u z prośbą o informację na temat faktycznego stanu  
realizacji przejścia dla pieszych na ul. Granicznej/Olszewskiego. Jednocześnie telefonicznie interweniował
w sprawie napraw zleconych wcześniej ulic m.in. Stepowej i Gdyńskiej.

➢ Przewodniczący  Zarządu  poinformował  o  pozytywnej  odpowiedzi  otrzymanej  od  Naczelnik  Wydziału
Usług Komunalnych dotyczącej ustawienia ławek i koszy na nowej ulicy prowadzącej od ul. Grodeckiego
do ul. Tarnogórskiej - instalacja ławki będzie uwzględniona w przyszłym budżecie na te cele, natomiast
kosze na śmieci będą zainstalowane w czerwcu przyszłego roku.

➢ Przewodniczący Zarządu przesłał pismo do TAURON Polska Energia S.A. z prośbą o poprawienie estetyki
stacji transformatorowych w Żernikach, na brzydotę których skarżyli się mieszkańcy naszej Dzielnicy.

Ad 2) Informacja na temat budżetu Rady Dzielnicy

➢ Przewodniczący Zarządu przedstawił szczegółowy podział wydatków budżetu Rady, z którego wynika,  
że do końca roku pozostało 3.554,91 zł. 

➢ Jednogłośnie poparto zaproponowaną korektę budżetu dotyczącą podziału kwoty na :
➢ 1.800,00 zł – wydanie biuletynu
➢ 246,00 zł – zakup długopisów z logo Rady Dzielnicy
➢ 1.508,91 zł – świąteczne paczki dla Seniorów

Ad 3) Sprawy nowe.

➢ Poproszono Przewodniczącego Zarządu o przesłanie prośby do MZUK, w sprawie pomalowania ławek na
skwerze osiedlowym przed Modrzewiowym Dworem.

➢ Wszyscy  obecni  członkowie  Rady są  zainteresowani  współudziałem w wydarzeniach międzydzielnico-
wych, dlatego Przewodniczący Rady został poproszony o poinformowanie na kolejnym posiedzeniu Rady
o planowanych działaniach tego typu w przyszłym roku.

Ad 4) Wolne wnioski

➢ Jednogłośnie postanowiono, od następnego posiedzenia, przesunąć godzinę spotkań Rady na 18:00. 
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Ad 5)  Spotkanie z przedstawicielami Straży Miejskiej

➢ Zaproszeni przedstawiciele Straży Miejskiej odpowiadali na pytania członków Rady Dzielnicy dotyczące
walki z nielegalnym graffiti i pozostałych problemów z jakimi borykają się nasi mieszkańcy. 

Ad 6) Zamknięcie zebrania.

Na tym zakończono posiedzenie Rady Dzielnicy.

Ustalono kolejny termin posiedzenia Rady Dzielnicy na dzień 08.11.2022 r.

      Protokołowała: Przewodniczący Rady Dzielnicy:

     Renata Koszorz

      …...................      ….......................................

            (podpis)       (podpis) 

2


